

教會會務簡報 Brief Announcement



教會已開始設立網上奉獻。只要上網到本堂網頁 <https://cumesf.org/>，在右上角按 Donate，就可看按，就進入 Paypal 的安全網頁，按指示奉獻。多謝。Paypal 不會額外收費。

You may start using our on-line donation to facilitate your offering. Go to our church website and press 'Donate' at the upper right-hand corner. It will direct you to the secured Paypal website. Follow simple steps and you can make your donation. No service fee will be charged. Thank you.



本堂教友譚安利弟兄於 2021 年 6 月 22 日在三藩市離世安息，7 月 10 日在活崙墓園舉行安息禮拜和安葬。願主安慰其親屬。

Our beloved brother, Mr. Samuel Hom, rested in peace on 6/22. The funeral Service was arranged on 7/10 at Woodlawn Memorial Park, Colma. Let us hold the family, especially Mrs. Myrna Hom, close in prayer.

Theme for August Sermon by Rev. Ernst Kan

'Jeremiah -- The Prophet among the Wolves' Series

八月份簡祺輝牧師講道：「耶利米—狼群中的先知」

8/1	① 離棄活水的泉源 Forsaking the Fountain of Living Waters	Jeremiah 耶利米書 2:9 - 15
8/8	② 窰匠手中的陶器 In the hand of the Potter	Jeremiah 耶利米書 18: 1 - 11
8/15	③ 無花果的比喻 The Good and the Bad Figs	Jeremiah 耶利米書 24: 1 - 10
8/22	④ 另立新約 A New Covenant	Jeremiah 耶利米書 31: 31 - 40
8/29	⑤ 施行報應的神 The Judgment Day	Jeremiah 耶利米書 51: 47 - 60

八月八日教會實體崇拜重開

英語崇拜 - 主日上午九時，粵語崇拜 - 主日上午十一時

In-person Sunday Service will start on August 8, 2021

English Sunday Service at 9:00 am

Cantonese Sunday Service at 11:00 am



Get ready! 🙌 We are fully reopening our economy on JUNE 15 and here's what that means for Californians.

No more:

- 🚫 Capacity limits
- 🚫 Distancing required
- 🚫 Color tier system

Keep up the good work, California! #CAcomeback

CALIFORNIA REOPENS ON JUNE 15

WHAT THAT MEANS FOR CALIFORNIANS



WHAT'S OPEN?

CA is fully reopen, with no capacity limits or distancing required by the State.



MASKING

If you're vaccinated, masks are not required in most places. Not vaccinated? Mask up until you are.



COUNTY COLOR TIER SYSTEM

No more tracking your county's color. We are Beyond the Blueprint, meaning no more county tiers.